Quiz for Unit 3

I. Choose the best answer to complete the sentence

1. Could you take a _____ sheet of paper and write you name at the top?

A. bare B. hollow C. vacant D. blank

2. The kind of glasses manufactured by experienced craftsmen _____ comfortably.

A. is worn B. wears C. wearing D. are worn

3. She cooked the meat for a long time so as to make it _____ enough to eat.

A. mild B. slight C. light D. tender

4. They _____ coffee from Brazil into China,

A. immigrant B. float C. exceed D. import

5. He is a man of good _____.

A. dominate B. reputation C. rival D. executive

6. They are _____ although they are very poor.

A. appliance B. corporation C. ambitious D. contract

7. I’d _____ his reputation with other farmers and business people in the community，and then make a decision about whether or not to approve a loan.

A. take into consideration B. account for C. make up for D. make out

8. Rumours are everywhere, spreading fear, damaging reputations, and turning calm situations into _____ ones

A. turbulent B. tragic C. vulnerable D. suspicious

9. Although the bed was _____ to pieces, the man was miraculously unhurt.

A. smashed B. swift C. staff D. sleek

10. Steel production was _____ for 60 000 tons last year,

A. toehold B. targeted C. turf D. revenue

11. He _____ me that Dr. Black would come.

A. ensured B. assured C. insured D. secured

12. This book is expected to _____ the best-seller lists.

A. exemplify B. promote C. prevail D. dominate

13. Many of the earliest _____ into the United States established large plantations.

A. emigrants B. emmigrants C. immigrants D. migrants

l4. Do you have any _____ about what living beings on other planets would be like?

A. ideal B. comprehension C. notion D. intelligence

15. Every member of society has to make a _____ to struggle for the freedom of the country.

A. resolve B. guarantee C. pledge D. warranty

16. The Number One Department Store has a good _____ because it has never cheated customers.

A. name B. indication C. fame D. reputation

17. Hot metal _____ as it grows cooler.

A. contracts B. reduces C. condenses D. compresses
18. Some people lick to own a big car as a symbol of _____.

A. status B. statue C. state D. stature

19. Today,household chores have been made much easier by electrical _____.

A. equipment B. appliance C. facilities D. utilities

20. Ask the publishers to send you their latest _____ of English text-books.

A. catalogue B. contents C. roll D. list

II. Fill in the following blanks with correct adverbs or prepositions.

1. Sunshine and rain are beneficial ______ the crops in the field.

2. They transformed the hotel ______ a hospital.

3. He succeeded by means ______ perseverance.

4. Don’t frown ______ me like that.

5. When it comes _______ politics I know nothing.

6. He’s going away for ______ least a week.

7. They charge customers _______ an hourly basis.

8. Sales dropped ______ a result, profits declined.

9. Haier may need to depend ______ the Chinese market because it is likely

10. ______ face an increasing challenge on its own turf.

III. Reading Comprehension

PASSAGE 1

Unless we spend money to spot and prevent asteroids ( 小行星) now, one might crash into Earth and destroy life as we know it, say some scientists.

Asteroids are bigger versions of the meteoroids (流星) that race across the night sky. Most orbit the sun far from Earth and don’t threaten us. But there are also thousand of asteroids whose orbits put them on a collision course with Earth.

Buy $50 million worth of new telescopes right now .Then spend $10 million a year for the next 25 years to locate most of the space rock. By the time we spot a fatal one, the scientists say, we’ll have a way to change its course.

Some scientists favor pushing asteroids off course with nuclear weapons. But the cost wouldn’t be cheap.

Is it worth it ?Two things experts consider when judging any risk are:1) How likely the event is; and 2) How bad the consequences if the event occurs. Experts think an asteroid big enough to destroy lots of life might strike Earth once 500 000 years. Sounds pretty — rare but if one did fall, it would be the end of the world“. If we don’t take care of these big asteroids, they’ll take care of us,”says one scientist. “It’s that simple.”
The cure, though, might be worse than the disease. Do we really want fleets of nuclear weapons sitting around on Earth?

“The world has less to fear from doomsday (毁灭性的) rocks than from a great nuclear fleet set against them,” said a New York Time article.

Choose the right answer

1. What dose the passage say about asteroids and meteoroids?

A. They are heavenly bodies different in composition.

B. They are heavenly bodies similar in nature. C. They are more asteroids than meteoroids.

D. Asteroids are more mysterious than meteoroids.

2. What do scientists say about the collision of an asteroid with Earth?

A. It is very unlikely but the danger exists.

B. Such a collision might occur once every 25 years.

C. Collisions of smaller asteroids with Earth occur more often than expected.

D. It’s still too early to say whether such a collision might occur.

3. What do people think of the of the suggestion of using nuclear weapons to alter the courses of asteroids?

A. It sounds practical but it may not solve the problem.

B. It may create more problems than it might solve.

C. It is a waste of money because a collision of asteroids with Earth is very unlikely.

D. Further research should be done before it is proved applicable.

4. We can conclude from the passage that __________.

A. while pushing asteroids off course nuclear weapons would destroy the world

B. asteroids racing across the night sky are likely to hit Earth in the near future

C. the worry about asteroids can be left to future generations since unlikely to happen in our lifetime

D. workable solutions still have to be found to prevent a collision of asteroids with Earth

5. Which of the following best describes the author’s tone in the passage?

A. Optimistic.

B. Critical.

C. Objective.

D. Arbitrary.

PASSAGE 2

Short Answer Questions

Fifty years from now the world’s population will be declining , with no end in sight.

Unless people’s values changes greatly, several centuries from now there could be fewer people living in the entire world than that live in the United States today. The big surprise of the past twenty years is that in not one country did fertility stop falling when it reached the replacement rate-2.1 children per woman. In Italy, for example , the rate has fallen to 1.2.

In Western Europe as a whole and in Japan it is down to 1.5. The evidence now indicates that within fifty years or so world population will peak at about eight billion before starting a fairly rapid decline.

Because in the past two centuries world population has increased from one billion to nearly six billion, many people still fear that it will keep“ exploding” until there are too 1 000 pounds because its weight accepted doubles three times in its first seven years. World population was growing by two percent a year in the 1960s; the rate is now down to one percent a year, and if the patterns of the past century don’t change radically, it will head into negative numbers. This view is coming to be widely accepted among population experts, experts at the public continues to focus on the threat of uncontrolled population growth.

As long as Sep. of 1947 Scientific American published a special issue on that described what demographic transition from traditional high rates of birth rates and death rates would be more or less equal in the future, as they had been in the past, keeping total population stable after a level of 10-20 billion was reached during the transition. 
Question 1 What will the world’s population be fifty years from now?

______________________________________________________________________________.
Quesiton 2 The replacement rate is _________________________________________________.

Question 3 The author compares the fear of population exploding to _______________________.

Question 4 What is the “demographic transition”?

______________________________________________________________________________.

IV Close

There are 10 blanks in the following passage. You should choose the most appropriate word for each blank from the words listed below. Change the form if necessary. Then put the words you chose in the corresponding space on the Answer Sheet. 

American mothers have long believed that when it   1    washing out the mouths of naughty children, nothing   2   Ivory Soap .This is because its  3  for being safe ,mild ,and pure is as solid and spotless as the.  4  of the Lincoln Memorial .

Ivory Soap is an American   5   . It had already  6   this noble status when Theodore Roosevelt was still a rough-riding cowboy in North Dakota. Introduced in 1879 as an inexpensive white soap intended to   7  . the quality of imported soaps, it was mass marketed by means of one of the first nationwide advertising  8  .People were told that Ivory was “so pure that it floats,” and the  9  took hold. As a result, at least half a dozen.  10  of Americans have gotten themselves clean with Ivory.
Key to Quiz for Unit 3

I. Choose the best answer to complete the sentence

1. D. 请你找张白纸，并把名字写在顶部好么? 【解析】blank 是指 ( 纸张的) 空白；bare 指物体的表面没有被覆盖；vacant 指 ( 日程的) 空的，房屋等未被人租用的；hollow 指容器是中空的。
2. B 这种由于经验丰富的技工加工的眼睛带起来很舒服。【解析】句子没有谓语，而主语 The kind of glasses要求谓语单数， comfortably 是对整个位于地修饰，因此在这里不能采用被动式。
3. D 他把肉炖了很长时间以便吃起来很烂。【解析】mild 指性格温和的；tender 嫩的，软的。
4. D 他们从巴西进口咖啡到中国。【解析】immigrant ( 从国外) 移来的，移民的，移居的；float 漂流物，漂浮；exceed 超越，胜过；import 进口，引入。
5. B 他是一个名声很好的人。【解析】dominate v 支配，占优势； reputation n 名声, 名誉； rival n. 竞争者, 对手； v . 竞争，对抗；executive 实行的，执行的; n. 执行者, 经理主管人员。从下文看，这里应该是“名声，名誉”的意思，所以答案是 reputation。
6. C 他们穷但是有志气。【解析】 appliance 用具，器具; corporation ( 律) 社团，法人，公司，企业；ambitious有雄心的，野心勃勃的；ambitious 合同，契约，使缩短，感染。从文意看应该是“有雄心” 的意思，所以答案是 C

7. A 我要考虑它在其他农民和商人的荣誉, 然后才能做出是否发放贷款的决定。【解析】 take into consideration重视, 考虑; account for 解释: make up for 补偿; make out 书写, 说明。
8. A 流言无处不在, 它传播恐惧, 破坏名誉, 本来太平无事也会变得沸沸扬扬。【解析】turbulent 意为狂暴的, 骚乱的；tragic 悲剧的；vulnerable 有弱点的, 容易受到攻击的, 引申为“脆弱的, 敏感的”; suspicious不信任的, 不放心的。
9. A 虽然床撞碎了, 人却奇迹般地没有受伤。【解析】smash v. 打碎, 粉碎；swift adj. 迅速的, 快的, 敏捷的； staff n. 棒, 仗, 杆, 全体人员；sleek adj. 圆滑的, 从上下文看, 这里应该是“打碎, 破碎”.

10. B 钢产量去年指标定为六万吨。【解析】toehold n. 登悬崖时的小立足点, 排除障碍的方法;targeted n. 目标，对象 , 靶子; turf n. 草根上, 泥炭, 跑马场, 赛马; v. 覆草皮于 ; revenue 收入, 国家的收入 , 税收。
11. B 他向我保证说布莱克先生要来。【解析】assure “①使……确信②向……保证”, 指以十分肯定的语气向别人保证某事一定发生, 多用在“assure sb. of/that...”结构中; A ensure vt.“保证, 担保”，意为确保某种行为或动因的结果一定会发生, 后可跟sth. 或that 从句, 但不能带双宾语. 试比较: The doctor assured him that his child would recover from the illness.大夫向他保证说他孩子的病会好. to ensure the child’s quick recovery, the doctor gave him an antibiotic. 为确保孩子迅速康复, 大夫给他用了抗生素. C insure 意思是：给……保险；D secure 含有是安全可靠或使牢固(make safe or fast) 的意思。
12. D 这本书被预计会长时间畅销。【解析】D dominate 意为 “支配, 占优势, 居统治地位”；A exemplify“例证, 作为……例子, 举例说明”；B promote “促进, 发扬, 提拔, 积极筹划”；C prevail“流行, 成功,盛行”。
13. C 来到美国的早期移民建立了大型种植园。【解析】 immigrant 只从外国移来的移民；A emigrant 指自本国移民他国的移民； B emmigrants 是emigrants 的错别字；D migrant 移民者，( 尤指) 候鸟，常指在本国境内的人。
14. C. 你认为外星人会是什么样? 【解析】 A ideal 意为“理想”；B comprehension 意为“理解( 力)”; C notion 意为“想法，见解，看法”； D intelligence 意为“情报，信息，智力”。
15. C 社会的每一个成员都要发誓为国家的自由而奋斗。【解析】B、C、D 都含“保证”之意。A resolve 为“决心；保障”。make a resolve to do sth. 意为“决意要做某事”，强调决心。B guarantee 为“担保；保__障”。C pledge 为“誓约；承诺、信物；典当( 品)”，make a pledge to do sth. 意为“发誓要干某事”，突出要为某事献身。D warranty 为“理由；批准；保证( 如修理或换掉残缺货物等)；保修单”。
16. D 第一百货商店因从未欺骗过顾客而享有良好的声誉。【解析】若用name 则指“第一百货商店”这个名字起的好，与because 从句没有关系；reputation 是个中性词，可以是好名声，也可以是坏的，而fame 是褒义词，本身就有good 的内涵，因此不能再被good 修饰。
17. A 热金属冷却过程中会缩小。【解析】contract“缩小，收缩”，指金属的收缩;B reduce“减少，缩小”，指数量上的减少；C condense“压缩，( 使) 凝聚”，指液体之浓缩，或将长篇文章通过适当的删节而缩短；D compress“压紧，压缩”，指压缩某物以便置于较小的空间。
18. A 有些人喜欢拥有大型轿车以象征其地位。【解析】status 地位，身份；B statue 雕像，塑像；C state 状态；D stature 身高。
19. B 现在家用电器已使家务琐事变得容易得多了。【解析】appliance 常指家用“器具”，如家用电器等；A equipment 范围较广，指为了进行研究、工作、旅行、战争等所需要的“装备”；C facility( 多用复数) 表示辅助、使人便利的“设施”等：In the country one has no facilities for study. 农村没有便利的学习条件。D utility ( 常用复数 ) 指“公用设施, 如煤气、水、电、公共汽车等设施：Railways and roads are public utilities. 铁路与公路都是公共设施。
20. A 去找那些出版商，要他们送你一份他们最新出的英语课本目录。【解析】catalogue 目录( 册) 指一页或一本目录，如书目、产品的目录等。B contents“目录”，指书前的目录；C roll“名册，名簿”，指某个单位全体人员的名册；D list“名单，目录”，用以登记人或物名称的单子或册子。
II. Fill in the following blanks with correct adverbs or propositions.

1. to 日光和雨水有益于田间作物。【解析】be beneficial to 意为“有益于”。
2. into 他们把旅馆改建成了医院。【解析】transform — -into 意为“变成，转换成”。
3. of 他依靠坚持而获得成功。【解析】by means of 依靠, 通过。
4. on 不要那样对我皱眉。【解析】frown (at, upon, on) 皱眉，不高兴，不赞成。
5. to 谈到政治，我一无所知。【解析】when it comes to 当提到……的时候。
6. at 他至少要离开一个月。【解析】at least 至少。
7. on 他们向顾客按钟点收费。【解析】on basis 根据，依据。
8. as 销售下降了，结果效益也下降了。【解析】as a result 结果。
9. on 海尔集团要减少对中国市场的依赖，因为国内市场的竞争可能会加剧。【解析】 depend on 依靠。一来，取决于。
10. to 同上。【解析】 be likely to 可能。
III. Reading Comprehension

Passage A

1. B 二段一句给出了答案；“小行星是掠过夜空的大型流星”，说明小行星也是流星，只是大而已。答案选B

2. A 根据二段和五段的but 可以知道行星也可能撞地球。答案是A.而B选项中25年和文中的意思不符，文中是50 万年；C文中没有提到这样的意思； D 和五段的but 不符。
3. B 六段的一句话给出正确为B：“解决问题会带来更多的问题”；A不对的原因是这个方案不是不能解决问题，致使会带来新的问题；C 行星撞地球是可能的；D是一句空话，在文中没有体现出来是一个很好的陷阱。
4. D conclude 型细节推理题，A夸大了问题，文中并没有说毁灭地球； B 不是likely 而是可能性极小；C文中压根就没有提到；D 是正解，虽然可能性很小，但还是要找到可行的解决方案。
5. C 态度题，作者只是引用别人的观点，态度是客观的。选C

B Short Answer questions

1. It will be declining, with no end in sight.__ 2. children per woman.

3. the fear that your body will grow to 1000 pounds

4. The great change of rates of birth and death.

IV. Cloze

1. comes to 2. beats 3. reputation 4. marble 5. institution

6. attained 7. rival 8. campaigns 9. notion 10. generations
institution   attain   phenomenon   chunk   notion   come to 


marble   campaign   frown on   generation reputation   beat   rival break pledge








